
 
 
 
 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Αικατερίνη Σπυριδάκη 
Βουλευτής Ν.Λασιθίου 

 
Αθήνα, 2 Σεπτεμβρίου 2024 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:  την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κα Νίκη Κεραμέως 
την Υπουργό Πολιτισμού, κα Λίνα Μενδώνη 

 
ΘΕΜΑ: « Αίτημα Καταστηματαρχών του Δήμου Οροπεδίου Λασιθίου για Παράταση 
Έναρξης Εργασιών στο Δικταίον Άντρο » 
 

Κυρίες Υπουργοί, 

 

Σας καταθέτω ως Αναφορά το δημοσίευμα της τοπικής εφημερίδας «ΑΝΑΤΟΛΗ» της 27ης 

Αυγούστου 2024 με αριθμ. φύλλου 19.888 που αφορά το αίτημα των καταστηματαρχών του 

Ψυχρού Οροπεδίου Λασιθίου για παράταση της έναρξης των εργασιών στο Δικταίον Άντρο. 

Οι καταστηματάρχες ζητούν την καθυστέρηση της έναρξης των έργων που έχουν 

προγραμματιστεί για τις 9 Σεπτεμβρίου 2024, ώστε να μην επηρεαστούν τα έσοδα από την 

τουριστική κίνηση του Σεπτεμβρίου, ο οποίος θεωρείται κρίσιμος μήνας για τις τοπικές 

επιχειρήσεις. 

Σύμφωνα με το εν λόγω δημοσίευμα, το αίτημα αυτό έχει ήδη αποτελέσει αντικείμενο πολλών 

συναντήσεων και διαπραγματεύσεων μεταξύ των εμπλεκομένων φορέων, και αν και είχε 

εξασφαλιστεί μια παράταση από το Υπουργείο Πολιτισμού νωρίτερα μέσα στη χρονιά, η 

δυνατότητα περαιτέρω καθυστέρησης του έργου φαίνεται περιορισμένη. 

Είναι κατανοητό ότι η τήρηση του χρονοδιαγράμματος είναι κρίσιμη, ιδίως επειδή το έργο 

χρηματοδοτείται από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, το οποίο απαιτεί αυστηρή 

συμμόρφωση με τα προβλεπόμενα χρονοδιαγράμματα. Ωστόσο, παράλληλα με την τήρηση 

των χρονικών ορίων, είναι σημαντικό να επιδειχθεί και η απαραίτητη κοινωνική ευαισθησία, 

ειδικά μετά τις παρατεταμένες κρίσεις που έχει αντιμετωπίσει και συνεχίζει να αντιμετωπίζει 
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η χώρα μας. Το αίτημα των καταστηματαρχών θα πρέπει να εξεταστεί σοβαρά, καθώς μία 

παύση της λειτουργίας τους ενδέχεται να επηρεάσει αρνητικά τη δυνατότητά τους να 

συμπληρώσουν τον απαραίτητο αριθμό ημερών εργασίας, γεγονός που μπορεί να οδηγήσει σε 

επιπτώσεις και στο Ταμείο Ανεργίας. 

Παρακαλώ για τις δικές σας ενέργειες και την εξέταση του αιτήματος, ώστε να προστατευτούν 

τα συμφέροντα των τοπικών επιχειρηματιών και να διασφαλιστεί η οικονομική σταθερότητα 

της περιοχής. 

Επισυνάπτεται το σχετικό δημοσίευμα. 

 

 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

Βουλευτής Λασιθίου 
 
 
 
 

  



 
 




